
Fællesbestyrelsesmøde onsdag den 7. december 2022 kl. 17.00-19.30 i skolens aula

Mødeleder: Henrik
Fraværende:Marianne, Peter
Referent: Jeanette

Referat
1. Godkendelse af referat og dagsorden Referat godkendt

Ændring af dagsorden:
Punkt 3 - Valg af en konstitueret formand

2. Nyt Elevråd:
Trille og Klara fra 6. klasse har været til uddannelse som
undervisningsmiljørepræsentanter. De lavde en rigtig flot
præsentation af deres arbejde som afslutning på dagen.
De har fokus på vores bandebane.
Elevansvar - alle elever skal passe på banen. Håb om
nyere bane.

De har ligeledes præsenteret det til en morgensamling på
skolen for alle eleverne

Formanden:
Formanden er fraværende.
Skoleleder drøfter mulighederne med formanden om
fremtiden.
Mulighed for at næstformand bliver valgt og bliver
suppleant for formanden

MED-udvalg:
Farvel til pædagogstuderende og velkommen til ny
studerende
Langtidssygemeldinger i skole og SFO. Begge i
tilbagevendingsplaner

Sygefravær - på papiret stigende, ved næste MED
udvalgsmøde skal der arbejdes yderligere med det.
Påvirkninger er bl.a. relateret til Corona og
lanttidssygemeldinger. Fokus på enkeltstående dage.

Byggeri skrider godt fremad. God ro omkring
renoveringen.

Prof. kapital. - orientering om videre arbejde.

Børnehuset:
Julearrangement samme dag som skolen.
Succes med både forældre og bedsteforældre.

Jens stopper i sin stilling - ny stilling er opslået.

Ingen pæd. stud. - Kathrine er forlænget i vikariat

Der køres med overbelægning i huset - Signe B. er



forlænget i vikariat frem til 28/2 2023

Der påtænkes en ny pædagogstilling, under min.
normeringen.

Ny dagtilbudschef.

Evaluering af udegrupperne. Der er mange positive
tilkendegivelser fra forældre.

Ansat ny socialpædagog - Michelle.

Ugebreve - Flere forældre giver udtryk for at de er glade
for den nye kommunikationsform.

Samtalesalon: Udspringer fra et ledelsesseminar

Orientering om dagtilbudsområdets vision, strategier og
værdier.

Fællesbestyrelsen var indbudt til at drøfte de strategiske
fokuspunkter i dagtilbuddet.

Der var ikke nogle forældrerepræsentanter der deltog.

Processen for bestyrelsen kører videre med udgangspunkt
i fælles padlet. Forældre repræsentanter skal være med til
at vægte fokuspunkter.

Forslag til processen:
Åbent forum på samme måde som ved opstart af natur
grupperne.

SFO:
Modtaget Pæd. studerende - Mads

SFO er flyttet ind i aulaen i forbindelse med renoveringen.

Opmærksomhedspunkt - Der efterlyses mulighed for aktiv
bevægelse for drengene i hallen

Skole:
Renovering af indskoling. Orientering omkring nedlukning
af hele indskolingsbygningen. SFO, 0. og  6. klasse er
flyttet til andre lokaler. Opmærksom på at de helt små
elever skal komme rundt på skolen, når nu
indskolingsbygningen er lukket.

Skolechefen har valgt at gå på pension, midt i december.
Forventeligt ny ansat til feb. 2023
B&U direktør Charlotte Houlberg - er fungerende skolechef
frem til ny bliver ansat

Elevtallet er 115. Flere er på vej til foråret.

Tidlig SFO bliver forventeligt omkring 20 børn.

Debat omkring distrikts børn og modtagelse af elever
udefra.

3. Valg af en konstitueret formand Nicki Bramsen vælges som konstitueret formand.



4. Årshjul
- Opsamling på sidste mødes arbejde

udsendt.

Præsentation ved Johanne, forældrerepræsentant.

Årshjulet gennemgås i plenum.

Ændringer til årshjulet debatteres og indskrives.

Oversigt:
- kvartals- og løbende opgaver.

Husk at klasseteams skal orienteres om hvem, der
deltager i forældremøderne i august/september.

Johanne skriver årshjulet rent.

5. Fotografering på skolen
- Forslag om ændring af gældende

praksis med fotografering om
lørdagen.

Udsættes

6. Budget 2023
- Bilag udsendes inden mødet

Skoleleder gennemgår budget for skolen.
Budgettet betyder, at omkostninger og prisfremskrivninger
ikke stiger med samme takt. Det betyder pres på
materialekontoen, og at vi skal være opmærksomme på
vores brug af materialer.

Tildeling til tosprogsundervisning på omkring 100.000 kr.
Dækker ca. 6 lektioner om ugen.

Budget for skolen godkendes.

Vi skal være opmærksomme på budgetgennemgange i
løbet af skoleåret.

Ønske om at budget kommer ud tidligere.

7. Støtteforening Udsættes

8. Læringsfortælling fra Børnehuset
- Invitation til fødselsdagsfester -

oplæg fra Børnehuset

Udsættes

9. Dialogmøder Udsættes

10. Skolefest og majmarked Udsættes

11.. Eventuelt Intet

12. Punkter til næste møde De udsatte punkter.


